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Ordförande:  Iris Johnsson       PRO 
   
Ledamöter:  Bo Werner            SPF 
                    Sven Larsson        PRO     
                    Nils Thulén           PRO 
                    Jan Nordgren        SPF 
                    Lennart Söder       SPF 
                    Mats Dahlbom      SPF  
                    Gun Hjorter           PRO   
                     Lilian Nenzén       PRO 
 
 
Anmält förhinder: Karl Nordlander PRO 
     
I tjänsten, sekreterare Maria Edin, avdelningen för Äldre och 
Funktionshindrade. 
 
 

1. Sammanträdet öppnas och ordförande hälsar alla 
välkomna. 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Val av justerare. 
Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner. 
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4. Besök av Sara Vigebo, projektanställd dietist i 

Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltningar. 
Sara informerade om sitt arbete i projektet för Kost och 
nutrition. Projektet pågår från 1/8-07 t.o.m. 31/12-08 och 
målet är att utforma ett kvalitetssystem för mat och 
måltider inom hemtjänsten i ordinärt boende och 
servicehus. Kvalitetssystemet ska vara enkelt att förstå 
och följa upp så att man lätt kan jobba vidare när 
projekttiden är över. 
 
Projektet består av: 
Projektledare – Sara Vigebo 
Styrgrupp – Verksamhetscheferna för äldreomsorgen i 
Spånga-Tensta och Rinkby-Kista samt Masarna i bägge 
stadsdelarna. 
Projektgrupp – Sara Vigebo, Enhetscheferna för 
servicehusen, hemtjänsten och biståndsbedömarna i de 
båda stadsdelarna. 
 

5. Föregående protokoll från 07 08 16 godkändes. 
 

6. Anmälan av inkomna protokoll. 
Inget för dagen. 
 

7. Rapporter och skrivelser 
Balanslistan (se bilaga 1) 
Sekreteraren bjuder in Gunnel Dahlin till oktobermötet 
för att prata om budgeten. 
Nils Thulén tar kontakt med Janet Mackegård och bjuder 
in henne till novembermötet. 
 
Sven Larsson har fått en rapport från USK som heter 
Framtidsutredningen 2007. Den handlar om vad det 
tillgängliga och trygga Stockholm kostar. Sekreteraren 
rekvirerar varsitt exemplar till ledamöterna. 
Sven berättade också att KPR skrivit ett yttrande 
gällande Kundvalssystemet. KPR har främst reagerat på 
att kunderna inte fått yttra sig.  
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Ledamöterna fick varsin kopia av yttrandet. 
 
Rapporter från Äldrecentrum delades ut till dem som 
ville ha. 
 

8. Information från Stadsdelsnämndens sammanträde 
samt övrig information från förvaltningen. 
Iris Johnsson närvarade vid nämndsammanträdet 23 
augusti. Hon redogjorde kortfattat för innehållet. 
 
Ärendet om de två tomma våningsplanen på Tensta 
servicehus blev bordlagt på augusti månads 
nämndsammanträde. 
SPR ställer sig tveksam till att All-teamet får nyttja 
lägenheterna, som förvaltningens förslag lyder.  
Bo Werner och Iris Johnsson ansvarar för att göra en 
skrivelse gällande detta inför september månads 
nämndsammanträde. 
 

9. Övriga frågor 
Information och inbjudan till öppet hus på Tellus 
fritidscenter delades ut. 
 
Inbjudan till öppet hus på Brommageriatriken delades ut. 
 
De ledamöter som inte kunde följa med på studiebesöket 
på Hjälpmedelsinstitutet önskar göra detta i höst. Rådet 
ordnar detta själva. 
 

10. Mötet avslutades. 
 
 

 
 
Bilagor: 

1. Balanslista 
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För anteckningarna svarade: 
 
 
…………………………………. 
Maria Edin 
 
 
 
 
 
 
 
               
  
 


